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PROTOKÓŁ Nr 19/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 19 października 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków Komisji Kultury i Oświaty  - nieobecni M. Mnich 
b/ Anna Pietrzak - Dyrektor GOK-u, 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
           4. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 

a) przyznania nagrody jubileuszowej dla Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 
b) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości, 
c) zmiany uchwały nr X/65/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 31 sierpnia 
2011 r., 
d) zmiany uchwały nr X/66/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 31 sierpnia 
2011 r., 
e) zmiany uchwały nr X/67/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 31 sierpnia 
2011 r., 
f)  zmiany uchwały nr X/68/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 31 sierpnia 
2011 r., 
g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2011-2021, 
h) zmian w budżecie gminy na 2011 r., 
i) zmiany uchwały nr VIII/49/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
21.05.2011 w sprawie emisji obligacji komunalnych gminy Dębnica Kaszubska, 
j) zmiany uchwały nr XLIX/329/2010 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27.08.2010 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli i niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół publicznych, 
k) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Słupsku oraz Sądu Rejonowego w 
Słupsku.  

          5. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 

a) pozytywnie 
b) projekt uchwały przedstawił Zastępca Wójta – Tadeusz Bejnarowicz. Komisja po 

wysłuchaniu wyjaśnień opiniuje projekt uchwały negatywnie. 
c) ,d),  e),  f) – projekty uchwał przedstawiła Sekretarz Gminy – Iwona Wójcik. Komisja 

po wysłuchaniu wyjaśnień opiniuje projekty uchwał pozytywnie. 
g) , h), i) , j) –  projekty uchwał przedstawił Skarbnik Gminy – Marek Malinowski, który 
także udzielał wyjaśnień w sprawach budzących wątpliwości. 
Radna I. Tabaka odnośnie projektu uchwały ujętego w pkt. j)  zwróciła się z zapytaniem o 
wynik audytu przeprowadzanego w Niepoględziu na zlecenie Wójta Gminy. 
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Skarbnik na posiedzenie Komisji zaprosił panią Katarzynę Jakubowską – audytorkę, 
która przeprowadzała audyt w obszarze zleconym przez Wójta Gminy. 
Pani audytor zapoznała Komisję z przygotowanym protokołem pokontrolnym. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał. 
k) komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały.    

 
Ad 5 
 
 Gościem Komisji była Pani Anna Pietrzak Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w 
Dębnicy Kaszubskiej, która podzieliła się swoimi refleksjami i obawami, jakie nasunęły jej się 
podczas konstruowania projektu budżetu Gminnego Ośrodka Kultury. Poinformowała, że 
uwzględniła sugestie Radnych i obawia się, że nowy podział środków zuboży działalność 
kulturalną w gminie. 
Radne E. Fryckowska i I. Tabaka pytały, czy w projekcie budżetu zostały uwzględnione 
podwyżki płac dla pracowników? Pytały także o godziny pracy, zakresy obowiązków, liczbę 
etatów. 
Ustalono terminy kolejnych posiedzeń wyjazdowych Komisji, aby zaobserwować warunki i 
pracę świetlic na terenie gminy. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokołowała E. Fryckowska                                                       Przewodnicząca 
                                                                                                                     Komisji Kultury i Oświaty 
  
 
                                                                                                                           Elżbieta Fryckowska 
  

 

 


